
Občinska konferenca SZDL

Živahne razprave
Delovanje je bilo v zadnjem času usmer-

jcno v razpravo o osnutku dogovora o teme-
Ijih družbenega plana občine za obdobje 1981
—1985, vzporedno z osnutkom dogovora me-
sta Ljubljane in republike. O tem so raz-
pravljali tako člani organov kot člani pred-
sedstva občinske konference. Zbranih je bilo
precej konkretnih pripomb, s katerimi želimo
prispevati k večji konkretizaciji tega gradiva,
ki bo služilo za sestavo kar najbolj realnih
planskih dokumentov v srednjeročnem ob-
dobju. O tem gradivu so razpravljali tudi
predsedniki in sekretarji krajevnih konferenc
SZDL.

Clani predsedstva so obravnavali infor-
macijo o razpravi o osnutku Zakona o stano-
vonjskem gospodarstvu in ugotovili, da je
rczprava dobro potekala, kar je razvidno
tudi iz številnih prejetih pripomb. Hkrati so
člani predsedstva ugotovili, da v razpravah
še vedno ne sodeluje najširši krog občanov,
zr.to bo v prihodnje potrebno več pozornosti
posvetiti boljši organiziranosti razpi-av.

Člani predsedstev občinske konference
SZDL in občinskega sveta ZSS so na skupni
se.ji obravnavali tudi predlog možnega kan-
didata za predsednika republiškega izvršnega
sveta tov. Janeza Zemljariča in ga soglasno
podprli.


